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Protokoll fört vid styrelsemöte med Eslövs 

Brukshundklubb 2022-09-06 via Zoom kl 19.00-21.10 

Närvarande:  Annika Ahlqvist, Maria Näslund, Eva Paulin, Josefine Hansson, Åsa Loodin, 

Christin Olsson Sjölin, Anna Svensson (från § 6) 

Ej närvarande: Jessica Bengtsson, Helen Larsson 

§ 1. Mötets öppnande

Ordföranden hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

Då flera ledamöter inte närvarar går Åsa Loodin och Christin Olsson Sjölin upp som 

ordinarie ledamöter. 

§ 2. Godkännande av dagordning

Dagordningen godkändes. 

§ 3. Val av justerare

Åsa Loodin valdes till justerare. 

§ 4. Föregående mötes protokoll

Protokollet från styrelsemötet 2022-08-02 godkändes och lades till handlingarna. 

§ 5. Protokollsuppföljning

Kvarstående punkter från tidigare styrelsemöten: 

• Frågan om rutiner för utlämning av nycklar har bordlagts till kommande möte.

• Rallylydnadsskyltarna ska förvaras i skåp med hänglås i den olåsta delen av

tävlingsboden, vilket Anna Svensson har uppdragits att ordna.

• Eva Paulin och Maria Näslund har uppdragits att initiera och planera ett

arbetsgruppsmöte, som ska behandla frågan om det kan vara aktuellt att hägna in

agilityplanen. Mötet har föreslagits att skjutas fram till senare under året.

• Beslutades att avvakta lite med alternativ till utbildare avseende Casper, vår HLR-

docka hund.
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• Jessica Bengtsson har uppdragits att kontakta ansvariga personer för de båda

rallylydnadsgrupperna angående tömning av de andra soptunnorna, som inte

Agilitygruppen redan ansvarar för.

• Möte har hållits med avtalsinstruktörerna avseende avtalsförslaget. Några

justeringar ska göras innan det är klart att skrivas under.

• De gamla fönstren som var uppställda utanför klubbstugan forslades bort under

fixardagen.

• Annika Ahlqvist och Josefine Hansson har uppdragits att fakturera distriktet för

funktionärsutbildningar upp till 10 000 kr som lokalklubben har betalat under

första halvåret i år, det vill säga tävlingssekreterarutbildningarna.

• Maria Näslund har uppdragits att ansöka om att ansluta till klubbwebben så snart

som möjligt. Möte med IT-ansvarig på klubben ska bokas in för att diskutera vad

det kan komma att innebära.

§ 6. Ekonomisk rapport

• På klubbens bankkonton fanns vid dagen för mötet totalt 302 278 kr.

• Ingen resultatrapport avseende till och med augusti månad gicks igenom. Nästa 
genomgång av resultatrapport planerades till nästa styrelsemöte, med resultatet 
avseende januari-september.

• Klubben hade vid dagen för mötet totalt 460 medlemmar, vilket är högst antal medlemmar 
någonsin, enligt den statistik som finns i nya medlemssystemet Membersite, som omfattar 
medlemsstatistik från 1992.)

§ 7.  In- och utgående skrivelser

− Inkom 2022-08-31: Erbjudande från SKK i samarbete med Styrelseportalen. Vi ser 
inga behov av detta för vårt styrelsearbete i nuläget.

− Inkom 2022-08-31: Erbjudande från Klubbstöd/Föreningsstöd Flügger Andelen i 
Lund. Vi ser inte att detta är intressant för oss i nuläget.

− Inkom 2022-09-01: Inbjudan till budgetmöte den 5 november från Skånedistriktet, 
avseende två deltagare per klubb. Anmälan senast 5 oktober. Även några frågor ska 

besvaras avseende våra behov och önskemål gentemot distriktet. Beslutades att på 

nästa styrelsemöte den 4 oktober ska vi gå igenom frågorna och fastställa vem som 

ska delta.

− Inkom 2022-09-05: Erbjudande från klubbmedlem om inköp av rallylydnadsskyltar 

och skyltställ för klubben och enskilda medlemmar till rabatterat pris. Rabattkod 

kan mailas ut i samband med kommande medlemsmail. Även möjlighet till 

sponsring vid kommande rallylydnadstävling.

§ 8.  Rapporter från verksamhetsgrupper

• Bruks- och lydnad

- Förberedelser inför söktävlingen till helgen pågår för fullt. Antal deltagare 3 i 
elitklass, 3 i högre klass och 7 i lägre klass. Några fler funktionärer behövs.
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- Nästa tävling i år är IPO-R den 22 oktober, som samarrangeras med Svalövs 

BHK.  

- Nästa års söktävling, den 10 september 2023, kommer också att bli 

lägre/högre/elit. (Vi hade ursprungligen ansökt om appell/lägre/högre.)  

- Gruppen ser ett stort behov av att tillsätta en köksgrupp med en eller två 

ansvariga. Frågan ska lyftas i kommande medlemsmail och medlemsmöte. 

• Rallylydnad 

Rallygruppen ska köra igång på onsdag den 7 september kl 18.00. 

• Mark 

Marksläpp för Q4 2022 sker den 14:e september. 

• IT 

Byte av batteri i larmenheten på kontoret kommer att ske den närmaste tiden. 

• Stug- & Trivsel 

Det blev en hel del gjort på fixardagen. Mycket blev röjt, bland annat 

klätterställningen torgs bort, fyra släp kördes till tippen. Ca 13 personer hjälpte till 

och det bjöds på fantastisk fika. Kommande fixardagar ska gärna planeras i god tid 

och med utförlig information om vad som behöver göras.  

 

§ 9. Verksamhetsplan 

 Inget nytt att rapportera.  

 

§ 10. Övrigt  

• Ansvarig för Noseworkbarometern ska få tillgång till att lägga ut information på 

facebooksidan.  

• Nästa medlemsmöte är torsdagen den 27 oktober kl 19. Det behöver skickas ut 

medlemsmail, läggas ut event på facebook och noteras i kalendern på hemsidan.   

 

§ 11. Mötet avslutas  

Ordföranden tackade och mötet avslutades.  

Nästa styrelsemöte blir tisdagen den 4 oktober kl 19.00. 

 

 

Vid protokollet: 

 

 

 

 

             

 Eva Paulin   Annika Ahlqvist  Åsa Loodin 

 (Sekreterare)   (Ordförande)   (Justerare) 


